
Protokół Nr 33/10
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 29 marca 2010 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 11:00, zakończono o 11:50.
Przewodniczyła: Jerzy Wierzbicki -Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - referent w Wydziale Ewidencji i Organizacji

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Sokółka.
4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Sokółka.
5. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce za 2009 r.
6. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce za 2009 r.
7. Sprawozdanie z przeprowadzonych imprez rekreacyjno - sportowych organizowanych

w ramach akcji "Ferie zimowe na sportowo bezpiecznie i zdrowo" w 2010 r.
organizowanych przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Sokółce.

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w
2009 r.

9. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi za
2009 r.

10. Sprawozdanie z realizacji Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów
Społecznych Gminy Sokółka na lata 2005-2010 w 2009 r.

11. Wolne wnioski.

Komisja Oświaty realizowała punkt 3 i 4 wspólnie z Komisją Rolnictwa.
Przewodniczący udzielił głosu Pani Czaplejewicz wyjaśniając radnym m.in. że Studium
nakazuje przenoszenie siedlisk bliżej zwartej zabudowy. Str. 39
Pan Talaga wyjaśnił, że to jest postulat. W perspektywie lepiej budować się bliżej zwartej
zabudowy niż doprowadzać wodę czy kanalizację.
Z-ca Brumistrz P.Bujwicki dodał, że odnośnie drogi do wywożenia żwiru w Starej Kamionce
gdzie prowadzone są z mieszkańcami rozmowy na przeznaczenie na ten cel drogi tzw.
"zagumienna" .
Radny T.Grynczel zaproponował, aby była jakąś konkluzja to może wybudujmy lotnisko do
wywozu żwiru.
Burmistrz S.Małachwiej dodał, że temu jest wprowadzona etapowość żeby od razu nie
wydobywać na raz tego żwiru.
Radna B.Łazarewicz zapytała czy Pan Projektant zapoznał się z opiniami przed
opracowaniem Studium, czy po sporządzeniu.



Projektant J.Talaga wyjaśnił, że przed sporządzeniem Studium nic się nie opiniuje.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.,
Komisja 1 głosem "za" przy 2 głosach "przeciw" przy 1 "wstrzymujących się" wydała
negatywną opinię do projektu uchwały.

Ad.1
Otwarcie i przyjęcie porządku posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad. 5
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce za 2009 r. przedstawiła
Pani Dyrektor OPS Pani Bożena Turycz wyjaśniając że największym problemem jest lokal.
OPS ma coraz więcej zadań i nie mieści się już w tym lokalu.
Zastępca burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że trwają prace na zaadoptowanie pomieszczeń w
Przedszkolu Nr 5, przeniesie się tam w przyszłości OPS i Środowiskowy Dom Samopomocy.
Zaproponował aby komisja przyjęła ten wniosek w głosowaniu jako wniosek do
przyszłorocznego budżetu.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek do budżetu w 2011 roku o zabezpieczenie
środków na zmianę lokalu OPS w Sokółce.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.

Ad.6
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce za 2009 r. przedstawił
Dyrektor Piotr Rygasiewicz mówiąc o największych potrzebach.
Radny Panasiuk zapytał o dojazdową drogę do boisk.
Dyrektor Rygasiewicz odpowiedział, że zimą się teraz tam nie dało tego wykonać a z drugiej
strony od kościoła to jest teren parafii.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad.7
Sprawozdanie z przeprowadzonych imprez rekreacyjno - sportowych organizowanych w
ramach akcji "Ferie zimowe na sportowo bezpiecznie i zdrowo" w 2010 r. organizowanych
przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Sokółce.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad.8
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2009 r.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.



Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi za 2009 r.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad.lO
Sprawozdanie z realizacji Strategii Integracji Rozwiązywania Problemów Społecznych
Gminy Sokółka na lata 2005-2010 w 2009 r.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad.U
Wolne wnioski.
Przewodniczący zaproponował aby przegłosować wniosek radnego Grynczela o budowę
lotniska na terenie gminy Sokółka.
Komisja 1 głosem "za" przy 1 "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" odrzuciła wniosek.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Jerzy Wierzbicki



Lista obecności
Komisji Oświaty, Kultury, Op. Zdrowotnej i Sportu

na posiedzeniu w dniu 29 marca 2010 roku

L.p. Nazwisko i imię Funkcja Podpis

1 Wierzbicki Jerzy Przewodniczący

2 Panasiuk Jarosław Zastępca
Przewodniczącego

3 Anusewicz Wojciech Członek

4 Grynczel Tomasz Członek

5 Łazarewicz Beata Katarzyna Członek

6 Ancypo Jan Członek

Spoza Komisji udział wzięli:
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